
 

 

Loppa kommune 

 

Møteinnkalling 

 

Utvalg: Kommunestyre 

Møtested: Kommunestyresalen, Loppa Rådhus 

Dato: 06.02.2020 

Tid: 10:00 

 

Forfall meldes til utvalgssekretær som sørger for innkalling av varamenn. Varamenn møter kun 

ved spesiell innkalling. 

 

Innkalling er sendt til:   

Navn Funksjon Representerer 

Stein Erland Thomassen Medlem AP 

Kim Gøran Pedersen Medlem AP 

Maria Sotkajærvi Medlem AP 

Arve Dagfinn Berntzen Medlem AP 

Bård Jahr Medlem AP 

Ståle Sæther Medlem H 

Elin Marie Olsen Medlem H 

Ingvi Jan Erlendson 

Luthersson 

Medlem H 

Line Enger Posti Medlem U 

Hanne Mari Nyheim Medlem U 

Gørild Rydheim Henriksen Medlem U 

Thor-Harald Seljevold Medlem SP 

Henrik Martin Petterse Medlem U 

Cato Kristiansen Medlem SV 

Stina Beathe Lorentzen 

Pedersen 

Medlem SV 

 

 

 

 

 

 

 

 

UTVALGSLEDER:  

UTVALGSSEKRETÆR: Madeleine Viken 

 

 

 

 

 

 



 

Saksnr Innhold Lukket 

 Interpellasjon  

FO 1/20 Spørretime  

PS 1/20 Utredning av folkehelsegrunnlag til planstrategi  

PS 2/20 Livsoppholdssatser 2020 - økonomisk stønad  

PS 3/20 Endring av lokalitet, utekontor Sandland/Sør-Tverrfjord  

PS 4/20 Referatsaker  

RS 1/20 Innkalling til styremøte Vefas IKS torsdag 12/12  

RS 2/20 VS: NY OMBERAMMING AV MØTE I 

KONTROLLUTVALGET I LOPPA KOMMUNE TIL 

TIRSDAG DEN 17. DESEMBER 2019. 

 

RS 3/20 Møteprotokoll Vefas IKS 5/19  

RS 4/20 IKA Finnmark IKS - representantskap vol. 3  

RS 5/20 Ordinærinnkalling til møte i kontrollutvalget i Loppa 

kommune mandag den 2. desember 2019 kl. 10.00 

 

 

  



 

Interpellasjon 

FO 4/20 Spørretime 

  



 

 
 

 

 

LOPPA KOMMUNE 
Driftsavdelingen 

Saksframlegg 

Dato: 

Arkivref: 

15.01.2020 

2020/27-0 /  

  Aleksander Alsén 

 

aleksander.alsen@loppa.kommune.no 

 
 

Saknsnr Utvalg Møtedato 

1/20 Hovedutvalg for teknisk, plan og næring 23.01.2020 

1/20 Formannskap 23.01.2020 

1/20 Kommunestyre 06.02.2020 
 

Utredning av folkehelsegrunnlag til planstrategi 

 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 
23.01.2020   
 

Loppa kommunestyre vedtar å kjøpe inn konsulenttjenester til på bistå kommunen med 

ferdigstillelse av folkehelsegrunnlaget til planstrategien. Kostnadene for konsulenttjenestene er 

estimert til kr. 100 000,-. 

Midlene tas fra fond 2565063 «Overordnet kommunalt planarbeid». 

 

Enstemmig vedtatt 

 

 

Vedtak i Formannskap - 23.01.2020     
Loppa kommunestyre vedtar å kjøpe inn konsulenttjenester til på bistå kommunen med 

ferdigstillelse av folkehelsegrunnlaget til planstrategien. Kostnadene for konsulenttjenestene er 

estimert til kr. 100 000,-. 

Midlene tas fra fond 2565063 «Overordnet kommunalt planarbeid». 

 

Enstemmig vedtatt 

 

Sammendrag 

 

Jf. §§ 3-3 og 10-1 i Plan- og bygningsloven må kommunestyret vedta en planstrategi innen et år 

etter konstituering. For at kommunen skal klare å sende planstrategien til høring innen denne 

fristen, er det nødvendig å innhente bistand fra konsulent.Administrasjonssjefens 
forslag til vedtak: 



 

Loppa kommunestyre vedtar å kjøpe inn konsulenttjenester til på bistå kommunen med 

ferdigstillelse av folkehelsegrunnlaget til planstrategien. Kostnadene for konsulenttjenestene er 

estimert til kr. 100 000,-. 

Midlene tas fra fond 2565063 «Overordnet kommunalt planarbeid». 

Saksutredning: 

Loppa kommune har tidligere utarbeidet et høringsutkast om kommunal planstrategi som ble 

sendt ut til høring i 2017. Kommunen fikk en tilbakemelding fra fylkesmannen om at 

kunnskapsgrunnlaget om folkehelse ikke var tilstrekkelig forankret i planstrategien. 

 

Vurdering: 

I henhold til Plan- og bygningslovens § 3-3 andre ledd skal kommunestyre sørge for å vedta en 

kommunal planstrategi. 

 

 

«Kommunestyret selv har ledelsen av den kommunale planleggingen og skal sørge for 

at plan- og bygningslovgivningen følges i kommunen. Kommunestyret skal vedta 

kommunal planstrategi, kommuneplan og reguleringsplan. Kommunen organiserer 

arbeidet med den kommunale planleggingen etter kapittel 10 til 12 og oppretter de 

utvalg og treffer de tiltak som finnes nødvendig for gjennomføring av planleggingen.» 

(plan- og bygningsloven § 3-3). 

 

 

I samsvar med nytt kommunestyre er det krav om å utarbeide en planstrategi. 

Revideringsprosessen bør etter Plan- og bygningsloven §10-1 igangsettes snarest. 

 

 

«Kommunestyret skal minst én gang i hver valgperiode, og senest innen ett år etter 

konstituering, utarbeide og vedta en kommunal planstrategi. Planstrategien bør omfatte 

en drøfting av kommunens strategiske valg knyttet til samfunnsutvikling, herunder 

langsiktig arealbruk, miljøutfordringer, sektorenes virksomhet og en vurdering av 

kommunens planbehov i valgperioden.» (Plan- og bygningsloven § 10-1). 

 

 

Jf. § 5 i Folkehelseloven skal kommunen ha nødvendig oversikt over helsetilstanden i 

befolkningen og de positive og negative faktorene som kan virke inn på denne. Videre 

tydeliggjør § 6 i Folkehelseloven at den oversikten kommunen skal ha i henhold til § 5 skal 

fungere som et grunnlag for arbeidet med kommunens planstrategi. Økonomiplanen skal ifølge 

Kommuneloven § 14-4 vise kommunestyrets prioriteringer og bevilgninger, videre formidles 

det også i §14-4 femte ledd at økonomiplanen kan inngå i eller utgjøre kommuneplanens 

handlingsdel etter Plan- og bygningsloven § 11-1 fjerde ledd. 

 

 

«Kommuneplanen skal ha en handlingsdel som angir hvordan planen skal følges opp de 

fire påfølgende år eller mer, og revideres årlig. Økonomiplanen etter kommuneloven § 

14-2 bokstav a kan inngå i eller utgjøre handlingsdelen.» (Plan- og bygningsloven § 10-

1) 

 

https://lovdata.no/pro/#reference/lov/2008-06-27-71/kap10
https://lovdata.no/pro/#reference/lov/2018-06-22-83/%C2%A714-2
https://lovdata.no/pro/#reference/lov/2018-06-22-83/%C2%A714-2


 

Folkehelseoversikten for Loppa kommune inneholder en oversikt over hvor kommunen står i 

forbindelse med 62 ulike folkehelseparametere. Til fordel for planstrategien velges 5-8 av 

disse, noe som avgjør hvilke områder innenfor folkehelsen det blir lagt fokus på i planperioden.  

Kommunestyret bør nedsette en arbeidsgruppe som skal delta i denne prioriteringen. Dette skal 

forankres i planstrategidokumentet og videre gjenspeiles i de kommunale plan og delplanene.  

 

 

 

  



 

 
 

 

 

LOPPA KOMMUNE 
Sentraladministrasjonen 

Saksframlegg 

Dato: 

Arkivref: 

15.01.2020 

2020/26-0 /  

  Solbjørg Irene Jensen 

 

solbjorg.jensen@loppa.kommune.no 

 
 

Saknsnr Utvalg Møtedato 

5/20 Formannskap 23.01.2020 

2/20 Kommunestyre 06.02.2020 

   

Vedtak i Formannskap - 23.01.2020    

 

Loppa kommune vedtar nye veiledende livsoppholdssatser pr. 01.02.2020 i henhold til 

saksfremlegget.  

 

Enstemmig vedtatt. 

 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Loppa kommune vedtar nye veiledende livsoppholdssatser pr. 01.02.2020 i henhold til 

saksfremlegget. 

 

 

Vedlegg: 

Livsoppholdssatser 2020 

Rundskriv A-2/2019 

 

 

Saksutredning: 

NAV-leder har utarbeidet saken. 

 

 Økonomisk stønad til livsopphold i Loppa kommune ble sist regulert fra og med 01.03.2019.  

 

Det foreslås å videreføre normsystem.  

 

Sosial- og helsedepartementet har siden 2001 hatt veiledende retningslinjer for utmåling av 

stønad til livsopphold etter sosialtjenesteloven jfr. A-2/2019.  

I rundskriv av 18.12.2019 opplyses satsene i de veiledende retningslinjene fra 1. januar 2020. 

 

Statens satser   



 

        

                                       2019  

 

2020  

Enslige  Kr. 6150  Kr. 6250  

Ektepar/samboere  Kr. 10250  Kr. 10450  

Person i bofellesskap  Kr. 5150  Kr. 5250  

Barn 0 – 5 år  Kr. 2400  Kr. 2450  

Barn 6 – 10 år  Kr. 3100  Kr. 3150  

Barn 11 – 17 år  Kr. 4000  Kr. 4100  

 

 

De veiledende retningslinjene omfatter utgifter til helt grunnleggende behov, som mat, klær, 

kommunikasjon, husholdningsartikler og hygiene med mer, og tar videre hensyn til andre sider 

av daglig livet, som fritid og sosiale behov. Utgifter til andre nødvendige ting, som bolig, strøm 

og oppvarming, bolig og innboforsikring og innbo og utstyr inngår i livsoppholdet, men er ikke 

inkludert ved fastsettelsen av de veiledende retningslinjene, da dette er utgifter som varierer 

mye. 

 

 

Veiledende norm pr. dato                           

                                                                    Kr.  

 

Enslige  6150  

Ektepar/samboere  10250  

Person i bofellesskap  5150  

Barn 0 – 5 år  2400  

Barn 6 – 10 år  3100  

Barn 11 – 17 år  4000  

Hjemmeboende ungdom  4050  

Akutt hjelp, enslig  2920  

Akutt hjelp, ektepar/samboere  4340  

Akutt hjelp, pr. barn  980  

 

 

 

 

Det foreslås økning av følgende satser gjeldende fra 01.02.2020 

 

 

Veiledende norm  Kr.  

Enslige  6250  

Ektepar/samboere  10450  

Person i bofellesskap  5250  

Barn 0 – 5 år  2450  

Barn 6 – 10 år  3150  

Barn 11 – 17 år  4100  

Hjemmeboende ungdom  4150  

Akutt hjelp, enslig  3020  

Akutt hjelp, ektepar/samboere  4540  

Akutt hjelp, pr. barn  1030  

 



 

 

Det foreslås videreføring av en veiledende norm, og at satsene følger statens veiledende satser.  

For Loppa kommune betyr det økning av satsene på følgende : enslig, ektepar/samboere, 

person i bofellesskap, barn 0 – 5 år, barn 6 – 10 år og barn 11 – 17 år.  

 

Når det gjelder hjemmeboende ungdom, akutt hjelp enslige og akutt hjelp pr. barn, så ønsker vi 

en økning av satsene.  

Vi gjør oppmerksom på at normen kun er veiledende. Det er den individuelle vurderingen som 

legges til grunn, ved søknad om økonomisk stønad etter lov om sosiale tjenester i arbeid- og 

velferdsforvaltningen. 

Stønad til boutgifter. 

 

Det foreslås økning av tak på dekning av boutgifter: 

 

Boutgifter i foreldrehjem 2019  Boutgifter i foreldrehjem 2020  

Kr. 800  Kr. 1000  

 

 

 

Leie av et rom, med tilgang til fellesarealer i foreldrehjemmet kr. 1000 ,- pr. måned. Beløpet 

skal dekke ekstra kostnader foreldre har til strøm og slitasje av inventar/bolig. Hvis foreldrene 

normalt ville leid ut hybel til høyere leiepris, er kommunen pliktig til å ta hensyn til hva 

foreldrene ville hatt i leieinntekt.  

 

Loppa kommune er pliktig til å ta hensyn til reelle boutgifter i beregningsgrunnlaget når 

økonomisk stønad skal tilstås. Som boutgifter regnes husleie, renter på boliglån, forsikring, 

strøm/annen oppvarming, kommunale avgifter m.v. Dersom boutgiftene er høyere enn en 

person på sikt kan klare økonomisk, skal det gis råd og veiledning om refinansiering, salg, 

finne rimeligere bolig, hvordan redusere boutgifter eller hvordan øke inntekter 

 

Etablering.  

 

Satsene her ble justert fra 12.11.2015, samt at etablering for enslige ble justert fra 01.03.2018. 

  

Det vi ser og erfarer, er at dersom de som skal etableres ikke har noe fra før, er satsene for lave 

og vi ser dermed et behov for å øke satsene. 

Det foreslås økning av følgende satser: 

                                              Ordinært  

Enslig  Kr. 17500  

Ektepar/samboere  Kr. 20000  

Pr. barn i familien  Kr. 3500  

 

Vurdering: 

 



 

Det foreslås videreføring av norm, og vi ønsker at satsene følger statens veiledende satser.  

Det betyr økning av satsene på enslige, ektepar/samboere, person i bofellesskap, barn 0 – 5 år, 

barn 6 -10 år og barn 11 – 17 år.  

 

Vi ønsker og ser behov for økning av satsene når det gjelder hjemmeboende ungdom og akutt 

hjelp, samt på boutgifter i foreldrehjem og etablering.  
 

Satsene er veiledende, det er den individuelle vurderingen som legges til grunn ved søknad om 

økonomisk stønad. 

 

Det foreslås at barnetrygd, grunn- og hjelpestønad holdes utenfor inntektsgrunnlaget som 

tidligere.  

Det settes ikke tak på boutgifter, da disse skal vurderes særskilt i hvert enkelt tilfelle. 

 

Det foreslås økning av tak på leie av rom i foreldrehjem. Men hvis foreldrene kan dokumentere 

tap av leieinntekter, må dette tas hensyn til ved utmåling av stønad.  

Forslag til økning av satsene på økonomisk stønad, er i tråd med anslaget for vekst i 

konsumprisene i nasjonalbudsjettet for 2020, som er på 1,4 %. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 
 

 

 

LOPPA KOMMUNE 
Administrasjonssjef 

Saksframlegg 

Dato: 

Arkivref: 

13.01.2020 

2020/20-0 /  

  Frank Bækken 

 

 

 
 

Saknsnr Utvalg Møtedato 

3/20 Formannskap 23.01.2020 

4/20 Hovedutvalg for teknisk, plan og næring 23.01.2020 

3/20 Kommunestyre 06.02.2020 
Endring av lokalitet, utekontor Sandland/Sør-Tverrfjord 

 

Sammendrag 

12. desember 18 vedtok Loppa kommunestyre salg av Helsehuset på Sandland. Salget gjorde 

det nødvendig å finne erstatningslokaler. Det ble vedtatt at legekontoret skulle plasseres på 

Sandland skole. 

 

Men man ser i ettertid at ved plassering av legekontor på Sandland skole gir noen utfordringer. 

Skolen ligger ca. 1,5 km fra anløps kai for hurtigbåten. Det er allerede begrenset med tid til 

utekontor på grunn av sent ankommende og tidlig avgående hurtigbåtforbindelse mellom 

Sandland og Øksfjord. Det anmerkes at grendehuset på Sandland ligger rett ved anløps kai, slik 

at lege lett vil kunne nå utekontoret fra hurtigbåten uten bruk av ekstraskyss før grendehuset ble 

solgt (gangavstand 2-3 minutter). Ankomsten med hurtigbåt til Sandland er 10.45, mens avreise 

er 13.40. 

 

Avstanden til skolen gjør det uaktuelt å gå, både fordi dette tar for lang tid, og fordi legen må 

ha med utstyr som blir for krevende å ta med for hånd over en så lang avstand. Henting og 

bringing med bil innebærer en merkostnad for Loppa kommune, og større sårbarhet vinterstid, 

gitt at man ikke kjøper denne tjenesten fra noen lokalt, noe som vil fordyre tjenesten ytterligere. 

Ved utekontordagen i Sør-Tverrfjord 7/1-20 ankom hurtigbåten 09.45, med avreise 13.55, fordi 

den først anløp Langfjordhamn etter Sør-Tverrfjord, ikke før, slik tilfellet ellers har vært ved 

utekontor i Sør-Tverrfjord.  Gitt at dette blir en permanent løsning, gir dette mulighet for 

listestart kl. 10.00, og 7 pasienter totalt gjennom arbeidsdagen. Dette vil også Sandlands 

befolkning profitere på, ved at man stort sett gjennomgående vil kunne effektuere alle pasienter 

på listedager i Sør-Tverrfjord, grunnet  

 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 23.01.2020     

Loppa arbeiderpartiet ved Maria Sotkajærvi foreslo følgende; Utekontordag for legetjenesten 

forblir på Sandland Skole. Administrasjon inngår transportavtale av kommunalt utstyr. 

Midler til dette tas fra fritt disposisjonsfond. 

 



 

Arbeiderpartiets forslag vedtatt. 

 

Behandling i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring- 23.01.2020   

Arbeiderpartiets forslag til vedtak av Maria Sotkajærvi: Utekontor for legetjenesten forblir på 

Sandland Skole. Administrasjonen inngår transportavtale av kommunalt utstyr. Midler til dette 

tas fra fritt dispensasjons fond.  

 

Administrasjonssjefens innstilling satt opp mot Arbeiderpartiets forslag. 

 

Arbeiderpartiets forslag vedtatt, 4 stemmer (2 Ap og 2 U) mot 3 stemmer (2 H og 1 SV) 

 

 

 

Vedtak i Formannskap - 23.01.2020     

 

Utekontordag for legetjenesten forblir på Sandland Skole. Administrasjon inngår 

transportavtale av kommunalt utstyr. Midler til dette tas fra fritt disposisjonsfond. 

 

Votering: 3 stemmer fra (Ap og U) mot 2 stemmer fra (H og SV).  

 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Administrasjonssjefen tilrår at utekontoret for legetjenester flyttes fra Sandland til Sør-

Tverrfjord, og at det foretas en mindre ombygging ved Samfunnshuset i Sør-Tverrfjord, for 

tilrettelegging av drift av utekontor her. Estimert kostnad på tilrettelegging av legekontor er på 

100.000 kr. Midlene taes fra fritt disposisjonsfond 2565009 

 

 

 

Vedlegg: 

 

 

Andre saksdokumenter (ikke vedlagt): 

 

 

Saksutredning: 

 

2/4-19 ble det gjennomført inspeksjon ved Sandland skole. Ved inspeksjonen deltok 

administrasjonssjef, vedlikeholdsleder, personalrådgiver, helsesykepleier, helsesekretær og 

kommuneoverlegen. Konklusjonen etter inspeksjonen var at Sandland skole var uegnet til bruk 

som utekontor. Det var flere grunner til dette: 

 



 

A) Skolen ligger ca. 1,5 km fra anløpskai for hurtigbåten. Det er allerede begrenset med tid 

til utekontor på grunn av sent ankommende og tidlig avgående hurtigbåtforbindelse mellom 

Sandland og Øksfjord. Det anmerkes at grendehuset på Sandland ligger rett ved anløpskai, slik 

at lege lett vil kunne nå utekontoret fra hurtigbåten uten bruk av ekstraskyss før grendehuset ble 

solgt (gangavstand 2-3 minutter). Ankomsten med hurtigbåt til Sandland er 10.45, mens avreise 

er 13.40. 

 

Avstanden til skolen gjør det uaktuelt å gå, både fordi dette tar for lang tid, og fordi legen må 

ha med utstyr som blir for krevende å ta med for hånd over en så lang avstand. Henting og 

bringing med bil innebærer en merkostnad for Loppa kommune, og større sårbarhet vinterstid, 

gitt at man ikke kjøper denne tjenesten fra noen lokalt, noe som vil fordyre tjenesten ytterligere.  

 

 

B) Selv med tilgang til bil vil første pasient først kunne settes opp ca. kl. 11.15, og den 

siste må være avsluttet til 13.15, grunnet etterarbeid med sentrifugering og klargjøring av 

blodprøver, samt pakking av utstyr før avreise. Dette medfører maksimalt fire pasienter i løpet 

av en full utekontordag på Sandland. 

 

 

C) Sandland skole hadde ved inspeksjonen i april 19 kun fire elever (tre fra høsten 2019, 

ingen fra høsten 2023). Skolen framsto under inspeksjonen 2/4-19 som nedslitt, og lokalene 

som var tenkt brukt til utekontor, framsto som helt uegnet til formålet, gitt at ikke deler av 

skolen først hadde blitt ombygd i betydelig grad, inkludert, i tillegg til legekontor, også 

venterom med tilhørende toalett. Sandland skole er et stort bygg, der utekontoret bare vil 

utgjøre en svært liten del. Når siste elev går ut av skolen i 2023, er det nærliggende å tenke seg 

at Loppa kommune vil ha begrenset nytte av bygget, slik at et salg vil være aktuelt. Å plassere 

utekontoret her, innebærer dermed en risiko for behov for relokalisering av arealene på i løpet 

av drøye 3 år.  

 

Inspeksjon av Samfunnshuset i Sør-Tverrfjord 28/5 2019. 

Etter avtale med administrasjonssjef ble Legestasjonen 28/5-19 invitert til fornyet befaring, 

denne gangen til Sør-Tverrfjord, for å se om samfunnshuset der kunne representere et alternativ 

for etablering av utekontor. Under befaringen deltok administrasjonssjef, konsulent Kenneth 

André Johannessen fra Rådhuset, samt kommuneoverlegen og sykepleier fra Legestasjonen.   

Under besøket i Sør-Tverrfjord ble det avklart at forholdene ved Samfunnshuset lå vel til rette 

for å kunne ombygges til utekontor. Lokalene i samfunnshuset er nye, med gode 

sanitærforhold, et stort og luftig venterom, og et stort rom innenfor dette, som kun behøver en 

isolert vegg, en vask og skifte av en dobbeltdør til enkeltdør for å kunne tas i bruk til utekontor. 

Kostnadene til dette ble under befaringen anslått til å løpe seg til 100.000 kr. 

 

 

Vurdering: 

 

En etablering av utekontoret i Sør-Tverrfjord (med reisetid med bil videre til Sandland på 10-15 

minutter dersom ferge benyttes) gir også bedre tid til pasientlisten, siden det både er fergeanløp 

hit, og hurtigbåten både anløper Sør-Tverrfjord tidligere, og går senere tilbake, enn fra 

Sandland. Det er gangavstand til Samfunnshuset på 2-3 minutter fra kai for både ferge og 

hurtigbåt. Fergen muliggjør at man kan ha med bil, og dra i sykebesøk, noe som er ikke mulig 

på Sandland, der kun hurtigbåten anløper. 



 

Siden det bare er én matvareforretning i området Sandland/ Sør-Tverrfjord, må innbyggerne på 

Sandland kjøre til Sør-Tverrfjord når de skal handle mat. Gitt at dette kombineres med time hos 

lege, innebærer en relokalisering av utekontor fra Sandland til Sør-Tverrfjord en svært 

begrenset ulempe for Sandlands befolkning. 

Ved utekontordagen i Sør-Tverrfjord 7/1-20 ankom hurtigbåten 09.45, med avreise 13.55, fordi 

den først anløp Langfjordhamn etter Sør-Tverrfjord, ikke før, slik tilfellet ellers har vært ved 

utekontor i Sør-Tverrfjord.  Gitt at dette blir en permanent løsning, gir dette mulighet for 

listestart kl. 10.00, og 7 pasienter totalt gjennom arbeidsdagen. Dette vil også Sandlands 

befolkning profitere på, ved at man stort sett gjennomgående vil kunne effektuere alle pasienter 

på liste dager i Sør-Tverrfjord, grunnet større kapasitet her. 
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RS 2/20 Innkalling til styremøte Vefas IKS torsdag 12/12 
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RS 5/20 Ordinærinnkalling til møte i kontrollutvalget i Loppa kommune 

mandag den 2. desember 2019 kl. 10.00 

 

RS 6/20 IKA Finnmark IKS - representantskap vol. 3 
 


